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Verslag Algemene Ledenvergadering d.d. 14 april 2022 

Aanwezige leden  : 26 leden 

Bestuur :  6 leden 

Bericht van verhindering :  5 leden 

 

 

1 Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur en heet iedereen welkom.  

 

2 Ingekomen stukken 

Peter van Bijlevelt heeft een aantal vragen per e-mail gestuurd. Deze zijn per 

omgaande beantwoord door Krijn Korbee. Peter spreekt zijn waardering uit over de 

snelheid en de kwaliteit van de antwoorden. Voor de rest geen ingekomen stukken.  

 

3 Goedkeuring kort verslag Algemene Ledenvergadering 29 april 2021 

Verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 

 

4 Jaarverslag 2021 

Benoeming en herbenoeming bestuursleden 

a. Krijn Korbee per 31 maart 2022 benoemen in de functie van 2e penningmeester.  

b. Jo Ermers per 31 maart 2022 herbenoemen in de functie van penningmeester 

c. Laurent Adriaanse per 31 maart 2022 herbenoemen in de functie van  

 2e penningmeester. 

De vergadering gaat akkoord met het benoemen van Krijn Korbee, het herbenoemen van 

Jo Ermers en het herbenoemen van Laurent. 

 

Vervolgens wordt het jaarverslag 2021 paginagewijs doorgenomen en worden een aantal 

zaken door de voorzitter nog eens extra toegelicht. Tijdens de bespreking wordt een 

aantal vragen gesteld. 

 

Vraag: De leden van de Indische Bridgeclub hebben een aantal keer de zaal op maandag 

zelf moeten inrichten. Kan dat worden voorkomen? 

Antwoord: Klopt. Maar dit is inmiddels opgelost. De Country zet weer netjes de tafels en 

de stoelen terug.  
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Vraag: Moeten (nieuwe) vrijwilligers lid worden van de wijkvereniging?  

Antwoord: Nee, alle vrijwilligers zijn automatisch ook lid van de wijkvereniging. 

Vrijwilligers kunnen er voor kiezen vrijgesteld te worden van het betalen van contributie. 

 

Vraag: Is het een idee om een folder met de vacatures huis aan huis in de bus te doen?  

Antwoord: Ja, dat is een goed idee. Het bestuur is voornemens dit te doen en de 

bezorging te laten doen door (en in combinatie met) Het Krantje. 

 

Vraag: Kan er ook een poster met de vacatures worden opgehangen in de folderkast die 

(nu leeg) buiten hangt?  

Antwoord: Ja, echter de folderkast is stuk en onlangs verwijderd. Er is een nieuwe 

aangeschaft en die wordt binnenkort opgehangen. 

 

Vraag: Nieuwe bestuursleden worden toch door de Algemene Ledenvergadering 

benoemt? Als er nieuwe kandidaten zijn, wordt daarvoor dan een extra ALV ingelast? 

Antwoord: Nee. Het is gebruikelijk dat dan het kandidaat-bestuurslid ‘ad interim’ zijn of 

haar taak doet. Als dat tot wederzijds tevredenheid leidt, wordt in de jaarlijkse ALV de 

benoeming aan de leden voorgelegd. De leden besluiten uiteindelijk.  

 

Vraag: Is er ook een beschrijving van wat een (nieuwe) vrijwilliger zou moeten doen?  

Antwoord: Ja. Er is een uitgebreide handleiding Gastvrouwen en -heren en ook van de 

diverse bestuursfuncties zijn er taakbeschrijvingen. Stuur een e-mail met het verzoek 

welke taakbeschrijving(en) je wilt hebben, en dan worden deze per e-mail aan je 

toegestuurd.  

Voor vacatures kan je ook de website LVvoorelkaar.nl raadplegen. Daar zijn alle 

vacatures in te zien. 

 

Opmerking Peter van Bijlevelt: In het jaarverslag staat de naam van Johan Cruijff ten 

onrechte geschreven met een K (Kruijff). Ook staat in de tekst: ‘Het dagelijks bestuur 

bestaande uit voorzitter, secretaris en penningmeester worden in functie gekozen voor 

een periode van 3 jaar’. 

Dit is een taalfout. Worden moet zijn wordt.  

Reactie: Opmerking is terecht. Natuurlijk moet het zijn Johan Cruijff. Foutje. De 2e 

opmerking is ook juist, echter dit is een fout van de notaris die in het verleden de 

statuten heeft opgesteld. De tekst in het jaarverslag is een letterlijk citaat uit de 

statuten.    

 

5 Financieel verslag 

a.  Toelichting bij het exploitatieoverzicht 2021   

b. Toelichting bij de balans per 31-12-2021  

c. Begroting 2022 
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Krijn Korbee licht de financiële stukken toe. Voor de aanwezige leden herhaalt hij in het 

kort de antwoorden die aan Peter van Bijleveld al zijn gegeven. 

Vraag: Het Meerjarenplan wordt gemist. Dat maakte vroeger deel uit van de stukken 

voor de vergadering. 

Antwoord: Ja, het Meerjarenplan (voor het laatst in 2019 gepresenteerd) moet er wel 

weer komen. Mede door de coronaperikelen is het er nog niet van gekomen. Daarnaast is 

het maken van een goed Meerjarenplan een behoorlijke klus die ook om expertise 

vraagt, die nu binnen het bestuur niet aanwezig is.  

Overigens staan wij zeker niet stil. De toiletrenovatie is uitgevoerd. Alle lampen zijn 

vervangen door zuinigere Ledverlichting. Er wordt op dit moment door experts gekeken 

naar de noodzaak iets te doen aan de geluidsinstallatie.  

 

Vraag: Is de schade aan de vloerbedekking in de Olympus ontstaan door stormschade? 

Antwoord: Ja. De schade is gemeld bij de verzekering. Rekening houdende met € 250 

eigen risico is er € 830 vergoed. Dit is wel een laag bedrag, maar de vloerbedekking is 

meer dan 40 jaar oud.  

 

Vraag: Er wordt gesproken over de noodzaak de prijzen te verhogen. Onder andere huur 

en consumpties. Maar moet er dan niet een onderbouwd voorstel aan de ALV ter 

goedkeuring worden voorgelegd?  

Antwoord: Er is enige discussie over en weer. Daarin wordt toegelicht dat de noodzaak 

prijzen te verhogen evident is en dat het bestuur daartoe zelfstandig kan besluiten. In de 

statuten staat niet geschreven dat de leden daar instemmingsrecht in hebben.  

Het bestuur is nog aan het kijken naar hoe de prijsverhoging er uiteindelijk uit moet zijn. 

Al wel is besloten dat de exploitatiebijdrage van spelende leden van de clubs, verhoogd 

wordt van € 12,50 naar € 20,00.  

 

Vraag: Is de post energiekosten – gelet op de forse prijsstijgingen - in de begroting niet 

veel te laag? 

Antwoord: Er is € 10.000 begroot voor gas, licht en water. Dat lijkt – gelet op de 

prijsverhoging die de wijkvereniging moet betalen – vooralsnog toereikend. 

 

6 Verslag kascommissie en decharge bestuur. 

Pierre Cox en Riet Graafland hebben de boekhouding en de jaarstukken 2021 aan een 

controle onderworpen. Er zijn geen onjuistheden gevonden.  

De kascommissie stelt de Algemene Ledenvergadering voor om het bestuur decharge te 

verlenen voor het gevoerde beleid over 2021. De Algemene Ledenvergadering gaat 

hiermee akkoord. 
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7 Benoeming kascommissie 

Er melden zich – desgevraagd – geen nieuwe leden aan voor de kascommissie. Pierre 

Cox en Riet Graafland zijn wederom bereid het werk van de kascommissie te 

continueren. De vergadering applaudisseert – als blijk van waardering en instemming – 

bij deze benoemingen.  

 

8 Rondvraag en sluiting 

Vraag Anneke Borsboom: Kan er weer eens iets worden georganiseerd voor (jongere) 

kinderen? 

Antwoord: Na de ALV vergadering zal de voorzitter van de Evenementencommissie 

(E.C.) Martine Swärtz-Spaans, vertellen welke ideeën er binnen de E.C. zijn over te 

organiseren activiteiten voor oud en jong.    

 

Vraag Henk Fierinck: Als de bridgeclub (BCE) zou stoppen met bridgen op de 

dinsdagavond, kan dan de BCE bridgen op de maandag- of dinsdagmiddag?  

Antwoord: Ja, maar welke zaal – de Archimedes of Olympus – is afhankelijk van de 

beslissing die Diane van Tuyl neemt over of zij de Archimedes blijvend wil huren. Dus het 

wordt waarschijnlijk de dinsdagmiddag in de Olympus. De voorzitter zal de BCE zo snel 

als mogelijk is duidelijkheid geven. 

 

Vraag Sahista Sadhoe: Kan de wijkvereniging niet een open dag organiseren? 

Antwoord: Ja. Dat is een goede suggestie. Martine Swärtz-Spaans zal straks in haar 

praatje over de E.C. daar verder op ingaan. Voorlopige datum voor een dergelijke open 

dag is 1 oktober 2022.  

 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering en direct daarna 

ontvangt de aftredende secretaris Leen van Someren, als blijk van waardering voor zijn 

werk voor de wijkvereniging - van de voorzitter een bos bloemen voor zijn vrouw en een 

goeie fles port voor Leen zelf. 

 

 


